
 

                                 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsberetning GIF Fotball 2023 

Stor aktivitet, samhold og mye fotballglede er stikkord for året vi 
har lagt bak oss. Mange gode prestasjoner er notert, og vi 

gratulerer våre mange bylags-, sone- og kretsspillere med uttak, 
senior som vant Romjulscupen for første gang og gåfotballens 

damer 50+ med 6 spillere på laget som vant EM i Frankrike. 

 



 

Glede Respekt Engasjement Samhandling 

 

Klubben der alle skal trives 

 
01 Årsmøte i GIF - fotballavdeling 
 

31. januar 2024 kl. 19:30 

Sted: Klubbhuset i Trondalen 

 

Gruppen, ved styret i fotballavdelingen, avholder 
et årlig møte før årsmøtet i idrettslaget. 
Hovedstyret fastsetter en siste frist for avholdelse 
av det årlige møtet. Frist for årets møte ble 
fastsatt til 01.02.2024  

Det årlige møtet skal1: 

i. Behandle regnskap. 

ii. Behandle gruppens årsberetning. 

iii. Fastsette budsjett. 

iv. Fastsette eventuell årlig treningsavgift,    jf.§ 
15 nr. 7. (fastsatt av hovedstyret) 

v. Fremme innspill til årsplan for gruppens 
aktiviteter til hovedstyret. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

                                                           
1 I henhold til LOV FOR GRESVIK IDRETTSFORENING Stiftet 12.03.1922, vedtatt av årsmøtet 29.02.2016, med 

senere endringer av [dato], godkjent av Østfold Idrettskrets 
14.03.2016, §19 Grupper og komiteer, pkt.3, bokstav a og b 

01 Årsmøte i GIF - fotballavdelingen 
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05 Økonomi 

 

Per 23.01.2024 består styret i 
fotballavdelingen av  

Vermedal, Pål 

Martinsen, Karin P 

Solbrekke, Rune 

Ekstrand, Gry 

Johannessen, Morten 

Nilsen, Magnus 

Frorud, Robert 

Dahle, Joar 

Pettersen, Grete 

Åslie, Tor Atle 

Persson, Jarl 

 

 



 

02 Aktivitet i Fotballavdelingen 
 
GIF ekstra 

GIF Ekstra arrangeres hver lørdag og er et 
ekstratilbud til alle i barne- og ungdomsfotballen 
der aktiviteten er «løkkefotball» gjennom hele 
treningen. Et tilbud med blanding av ulike 
aldersgrupper og en trening som er mindre 
trenerstyrt enn lagstreningene. Trenerveileder 
Joar Dahle er ansvarlig sammen med frivillige 
trenere fra barne- og ungdomsfotballen. 

Dessverre har det vært veldig varierende 
fremmøte dette året. 

 

Trenerutvikler/kurs 
Klubben har som mål at alle som er trenere på de 
ulike kullene skal ha trenerkurs. Et mål som er 
høyere enn hva som kreves for å være 
kvalitetsklubb, som sier at det skal være minst en 
person på hvert kull som har trenerutdanning. 

I overgangen 2022 og 2023 arrangerte vi 
grasrottrenerkurs delkurs 1 i C-lisensutdanningen 
med 7 som gjennomførte. På våren gjennomførte 
vi delkurs 2 og 6 som gjennomførte. I tillegg har vi 
en person som har fullført hele C-lisenskurset på 
ca 80 timer.  

GIF keepertrening 
Mats Stakvik har vært keepertrener for 
fotballavdelingen. Før sommeren hadde han 
felles keepertrening en gang/uke. På høsten 
forandret han opplegget ved å besøke keeperne 
på lagstreningene. 

Treningene var veldig godt gjennomført, men 
klubben må nok bli flinkere til å motivere 
barn/ungdom til å bli keepere. 

 

GIF Kvalitetsklubb 

Å være en av NFFs kvalitetsklubber betinger at 
klubbens fotballavdeling leverer etter gitte kriterier 
innen organisering, aktivitet, kompetanse og 
samfunn. 

              

GIF – Stjernelaget 

GIF har en fotballgruppe for spillere med 
funksjonsnedsettelse. Laget trener en gang pr 
uke i ballbingen. Ansvarlig er Ina-Kristin Tvete-
Frantzen og trenere er Adele Frantzen og Aron 
Flatland. 

 

Hjemmekampen/publikumskampen 

Som de siste 2 årene arrangerte Fotballstyret 
/Senior “Hjemmekampen” 12.mai med suksess.  

Dagen begynte med Næringsforum på 
Klubbhuset hvor FFK med Espen Engebretsen 
fortalte om ståa i klubben og Fredriksborg om 

utviklingen på Gressvik Torg. Det var veldig godt 
fremmøte og forventningene til foredragsholderne 
ble innfridd .  

På kvelden spilte GIF mot Trosvik i det som var 
Publikumskampen, og det møtte opp rett over 
100 personer. Resultatet ble dessverre ikke som 
vi håpet på da vi tapte 1-2 etter en jevn kamp 
som like godt kunne gitt hjemmeseier. Alt i alt en 
meget vellykket dag og vi må passe på å takke 
alle frivillige som bidrar på denne viktige dagen. 

 
Dommere og dommerrekruttering  
Dommeransvarlig: 
- Tor Atle Åslie 
- Fredrik Bjørnstad 
 
Dommere: 
- Henrik Pettersen 3 div 
- Daniel Evensen 6 div/ 5 div 
- Eilev Pettersen 6 div 
- Marianne Antonsen-breddefotball 
- Fredrik Bjørnstad G19 
- Tor Atle Åslie veileder i 3 div 
 
Klubbdommere: 
I april arrangerte vi Klubbdommerkurs med 35 
påmeldte. 31 ble med hele sesongen og dømte 
kamper opp til G12, med coaching fra Fredrik og 
Tor Atle. Noen trengte bare en kamp med 
veiledning og noen trengte 2-3 kamper både for 
læring og trygghet. Alle syntes dette var gøy og 
ga tilbakemelding om at de ønsket å dømme i 
2024 også. 
 
Det gjennomgående forbedringspotensialet var å 
blåse høyere i fløyta, tørre å være lederen og 
veilede spillerne til å gjøre ting riktig. Dommerne 
fikk gode tilbakemeldinger på dømmingen sin fra 
spillere, trenere og tilskuere. 
 
Vi hadde 6 klubbdommere som gikk kurs i 2022 
som også dømte klubbkamper. To av 
klubbdommerne (Tobias og Filip) viste såpass 
gode kvaliteter slik at de fikk delta på Gå 
fotballturnering i Trondalen i september.  
  
Etter endt sesong så ble oppsummering av at 31 
stk har lyst til å fortsette i 2024 og da har vi 
fortsatt med 4 jenter av de som gikk 
Klubbdommerkurs i 2023 pluss flere av tidligere 
klubbdommere. 
 
Alt i alt en fornøyd dommeransvarlig med 
dommerstatusen i GIF. 
 

 

 

 

 



 

 

 

 

03 Avdelingen i 2023 

 

Fotballstyret har i perioden mars 2023 til 
utgangen av januar 2024 bestått av  

Rolle Periode Hvem 

Styreleder Mar22-feb23 Pål Vermedal 

Nestleder Mar22-feb23 Karin P 
Martinsen 

Økonomiansvarlig Mar22-feb23 Gry Ekstrand 

Adm leder 
Sekretær 

Mar22-feb23 Rune 
Solbrekke 

Sportslig leder Mar22-feb23 Magnus V 
Nilsen 

Seniorleder Mar22-feb23 Morten 
Johannessen 

Ungdomsleder Mar22-feb23 Robert Frorud 

Barneleder Mar22-feb23 Jarl Persson 

Trivselsleder Mar22-feb23 Grete 
Pettersen 

(ikke 
stemmerett) 

Dommer og 
Fairplay leder 

Mar22-feb23 Tor Atle Åslie 

Trenerveileder Mar22-feb23 Joar Dahle 
(ikke 
stemmerett) 

  
Styret har gjennom 2023 fortsatt arbeidet med å 
strukturere fotballavdelingen, styrke omdømmet 
og bygge grunnmuren for langsiktig utvikling.  
 

Drift av kiosk 
Inntekt fra kiosksalg er normalt en stabil 
inntektskilde for fotballavdelingen.  
Ansvarlig for drift av kiosk i Trondalen er Grete 
Pettersen. 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
  



 

04 Lagenes årsberetninger 
 

Senior herrer A: 
Spillere: ca 40 (inkl. JR som har spilt ) 

Trenere : Tore Martinsen med Jørgen Hastings 
Hansen og Andreas Hermansen som 
Hjelpetrenere. Og Rune Solbrekke på Senior B  

Lagledere : Morten Helminsen og Morten 
Johannessen  

 

Før 2023 sesongen ble vi enige om å øke 
treningsmengden fra 2 økter til 4 /5  ukentlige og 
det medfølgende at Gresvik IF stilte ett av de 
yngste lagene i moderne tid på Senior .  

Vi gjennomførte 6 treningskamper og en 
fantastisk treningsleir i Sverige med JR. Med  
gode resultater var forventningene å blande seg 
inn i opprykkskampen. Det ble ikke sånn da vi 
etter en god sesongstart begynte å tape jevne 
kamper , spesielt pga fysikk.  Vi måtte kjempe i 
bunnstriden helt inn til siste serierunde.  

Vi lå på nedrykk før de 2 siste serierunder, men 
en ellevill avslutning med 5-2 seier over Kråkerøy 
2 og 13-1 i siste runde over Ekholt (måtte ta igjen 
9 mål) gjorde at vi reddet plassen. Fasit ble 26 
kamper : 9 - 2 - 15 (seier-uavgjort-tap) med 
målforskjell 64-62  og 29 poeng. 

Vi tok 14 dager helt ferie før vi startet opp trening 
igjen hvor vi kun la vekt på Romjulscup . 

Gresvik IF har vært med på Romjulscupen siden 
den spede begynnelsen og oppnådd en tapt 
finale og  2 semifinaler. Denne gangen imponerte 
alle guttene og klatret helt til topps etter 
imponerende seier over SFK så Sparta og Lisleby 
i sluttspillet før Kråkerøy ble for små i Finalen 
🏆🏆🏆 . Det morsomste er at det var 18 stk av 20 
som har spilt ungdomsavdelingen i GRESVIK IF 
🏆🏆. 

Det lover godt for fremtiden hvis vi klarer å 
beholde dem i klubben, og så kommer det nye, så 
blir det gøy i Trondalen.   

Vil få takke trenerteamet for en flott innsats 
gjennom sesongen og ikke minst Rune Solbrekke 
som dessverre takker for seg på B - laget . 

 

Mvh 
Morten Johannessen, Seniorleder GIF 

 

Senior Herrer B: 

Trener: Rune Solbrekke 

Lagledere: Anders Johannessen og Alexander 
Bråthe 

7-divisjonslaget som siden oppstarten i 2019 er 
kjent som C-laget hadde sin beste sesong i 2023, 
til tross for utfordringer med å stille nok spillere i 

flere av kampene. Laget har trent for seg selv og 
med et oppmøte på 8-16 mann på trening, men 
fra sommeren var tallet sjeldent over 10.  

Et litt uheldig oppsett av kretsen med mange 
lange turer forklarer noe av slitasjen, samt at vi 
mistet spillere av andre naturlige årsaker som 
flytting og skader. Et godt samarbeid med A og 
Jr. gjorde at vi fikk stilt nok spillere til hver kamp 
og alt i alt er jeg veldig fornøyd med innsatsen. 
Laget har vært en fin arena der ungt og gammelt 
møtes og mange har fått et kamptilbud man ellers 
ikke ville hatt. 

 

Laget endte på 3.plass med 40 poeng etter å ha 
ledet inn til sommeren, og var det eneste laget 
som slo suverene Tveter. Ikke bare én, men to 
ganger. Fasiten ble 12 seiere, 4 uavgjort og 4 tap 
(hvorav 3 tap de siste 4 kamper). Målforskjellen 
viste 24+ mål, fordelt på 70-46. 

Etter sesongslutt er det flere gamle GIF-karer 
som legger skoene på hylla (for nå), bl.a Ole 
Espen Lundsør, Jonas Gellein, Jan Erik Jensen 
og Rune Solbrekke, i tillegg til at Teodor 
Olavesen og Felix Johannessen flyttet i sommer. 
Gode bidragsytere gjennom en årrekke som har 
vært med å skape et godt miljø på C-laget. 

Foran sesongen 2024 er laget mer eller mindre 
oppløst, men enkelte spillere vil fortsatt være 
tilgjengelige for det nye 7.div.laget ved behov. 

 

Med sportslig hilsen 
Rune Solbrekke  

 

Gutter Junior: 

Trener: Sindre Ødegård  

Lagledere: Espen Eldal og Espen Midtfjeld 

 

I 2023 sesongen startet juniorlaget opp med 25 

spillere. I løpet av sesongen så ble totalt 7 spillere 

som holder junioralder flyttet permanent opp til 

seniorlaget. Laget fikk 2 innmeldinger av nye 

spillere og 2 spillere som meldte overgang til 

annen klubb i løpet av sesongen. 

 



 

Med bakgrunn i at 7 spillere ble flyttet opp til 

senior, så ble det besluttet at KM laget ble trukket 

fra seriespill. Breddelaget hevdet seg bra i serien 

og ble nummer 2 i sin avdeling. Flere av 

juniorspillerne har hospitert opp og deltatt på 

treninger og kamper med A-laget, samt spilt 

kamper for B-laget i 7 div. Flere spillere fra 

guttelaget har også hospitert opp og vært med på 

både kamper og treninger med juniorlaget. 

 

Utover kamper i serien deltok juniorlaget i 

vintercupen, hvor laget vant sin gruppe. Som 

vinner av gruppen ble laget kvalifisert til NM kamp 

hvor laget møtte FFK i første runde. Til tross for 

en heroisk innsats av juniorgutta, gikk FFK av 

banen med en til slutt fortjent 3-1 seier. 

Uavhengig av sluttresultat i kampen så var dette 

en kjempefin opplevelse for gutta med 

flomlyskamp på Fredrikstad stadion med mye 

Gressvik folk på tribunen. Juniorlaget har hatt god 

kontroll på økonomien og vil ende opp med et 

sluttresultat på ca 40 000 kr som man tar med 

seg videre til sesongen 2024. 

 

MVH 

Espen Midtfjeld på vegne av juniorlaget 

 

Gutter 2007/2008 

Spillergruppe:  

Vi i fotball G16 hadde i starten av 2023 noe frafall 

av spillere, i hovedsak fra sen høst etter 

sesongslutt 2022. De fleste slutter fordi de vil 

gjøre andre ting enn å spille fotball. Vi brukte en 

del tid og ressurser i vintermånedene på å få 

tilbake og rekruttere nye gutter fra 08-kullet. Det 

lyktes vi ikke med, men vi klarte å beholde 

flesteparten av de gutta fra begge kull, som var 

med fra vinteren av, gjennom hele sesongen.  

Lagledernes inntrykk er at kullene ble en god 

sammensveiset gjeng i løpet av året. Vi var 15 

registrerte spillere til sesongen 2023. Etter årets 

sesong har laget delt seg igjen og fem 08-gutter 

har slått seg sammen med 2009 og seks 07-

gutter har gått opp til junior. Resten har sluttet 

eller gått til andre klubber. 

 

 

Sportslig hadde vi en sesong med varierende 

resultater, men en god høstsesong. Etter flere 

gode treningskamper og vintercup gikk det tråere 

i serien på våren. Vi stilte et lag i KM 2007 og 

hadde flere jevne kamper som ikke vippet vår vei. 

Vårsesongen endte med en 4. plass og B-

sluttspill. Høsten løftet laget seg og etter flere 

gode prestasjoner vant vi B-sluttspillet etter seier i 

nest siste seriekamp. Trener Svein Arild Nilsen 

har ledet guttene på en fin måte. Han har ønsket 

et ballspillende grunnspill med høyt press uten 

ball. I løpet av sesongen har vi som regel hatt to 

treninger og en kamp i løpet av uka. 

Vi deltok i Kattegat Cup i Grenaa i slutten av juli. 

Dette er en tradisjonell cup med overnatting på 

skole og alle kamper på et stort område. Her 

storkoste vi oss i flott sommervær. Kampene gikk 

også veldig bra. Vi var ubeseiret helt til finalen. 

Her tapte vi 1-4 mot et veldig godt lag fra 

Randaberg. Alle guttene fikk mye spilletid og det 

var mye moro på og utenfor banen. Denne cupen 

anbefales for andre Gresvik-lag i fremtiden! 



 

 

Økonomisk så har det gått greit rundt. Vi har hatt 

dugnader på Idyll, Ørmen Transittmottak og solgt 

lodd i Spond. Vi har skaffet noen nye sponsorer 

som vi trykket på draktene der det var ledig plass. 

Dette er tredje og siste sesong til draktsettet. 

Inntektene er brukt på utgifter til trener, dommere, 

utstyr, supplering av shortser og cup (her var det 

egenandel på 1500 kr). Vi er på pluss-siden ved 

avslutningen av sesongen og overskuddet deles 

likt mellom 08/09 og junior. 

Oppsummering: Det har vært en fin sesong med 

noe variasjon på våren, og veldig mye bra i 

sommer- og høsthalvåret. Vi er glade for at de 

aller fleste av guttene ble værende på laget 

gjennom sesongen, selv om noen sluttet. Cupen i 

Danmark var viktig for laget både sportslig og 

sosialt. Til slutt takker vi trener Svein Arild Nilsen 

for en flott jobb med en spillergruppe med flotte 

gutter som er ivrige, men ikke alltid er topp 

skjerpet og konsentrert 

Med vennlig hilsen lagledere på GIF G16, 

Thomas Pettersen og Martin Gulbrandsen 

Jenter 2009/2010 

Spillerstall 

Sesongen 2023 ble avsluttet med 16 spillere 

fordelt på 3 årskull. I løpet av sesongen 2023 

mistet vi 8 spillere ut av laget. 

Oversikt spillere 2023-24: 

Årskull 27.01 

2023 

24.01 

2024 

Differanse 

2007 1 0 -1 

2008 1 1 0 

2009 17 9 -8 

2010 4 4 0 

Antall 

spillere 

22 14 -9 

 

Sportslig/trening 

I hovedsak skyldes det meste av frafallet skole og 

noe lite interesse. Dette har gjort at vi har fått en 

gruppe med et mye jevnere ferdighetsnivå og 

kvaliteten på treningene har gått betraktelig opp. 

Det jobbes fortsatt mye med basisferdigheter og 

grunnleggende forståelse av spillet. Flere av 

spillerne har tatt store steg, men vi er avhengig av 

en god utvikling gjennom vinteren for å kunne 

skape mestring og gode opplevelser i 

kampsituasjon til neste sesong. Vi har noe 

utfordringer med keeper, men satser på å lære 

opp 4 spillere så de kan bytte på det når serien 

starter. 

Serie- cupspill 

Vi stilte med 2 9er lag i seriespill for jenter 14/15. 

Kretsen valgte enkel serie med 18 lag og 3 

forskjellige nivåer så det endte i noe store seire 

og noen stygge tap, havnet på nedre halvdel av 

tabellen. Vi var i fjor yngste i J14/15 serien da den 

var for 08 og 09 jenter. I år er den for 09 og 10 så 

da er vi eldst og håper på bedre resultater. 

Trenere 

Trenerteamet består i dag av 4 foreldre. 2 har 

trenerkurs. Flere av trenerne har jobber som 

krever mye i perioder slik at vi har hatt tidvis 

utfordringer med for få trenere på feltet. Dette ser 

det ut til at vi skal ha kontroll på nå. Even Solerød 

er hovedtrener. 

Sosialt 

Stort fokus på det sosiale. Har jevnlige sosiale 

samlinger. I 2023 har vi gjennomført Alle Jenter 

på banen(finale med 2010), Talentcup på Hamar 

og balljenter på cupfinalen for damer og en 

landskamp på Ullevål og hatt flere samlinger med 

mat på klubbhuset. 

Andre idretter 

Det er i dag 3 spillere som bedriver flere idretter 

enn fotball. 

Økonomi er positiv med en egenkapital 31.12 

2023 på ca. 6 000 kr. 

Even Solerød 

Gutter 2009 
I 2023 har vi vært en gruppe på omtrent 20 
spillere. Vi har hatt to lag i seriespill breddenivå, 
hhv. 11’er lag og 9’er lag. Det har fortsatt vært 
viktig å beholde en god sosial profil for å både 
bevare og tiltrekke seg nye gutter. 

Vårsesongen var helt ok sportslig for 11’er laget, 
mens 9’er laget var noe mer ustabilt i 
prestasjonene. 

I sommer var gutta på turnering i Frederikshavn, 
Danmark. Dette var en veldig god opplevelse for 
både spillerne og foreldrene. Sportslig gikk det 



 

også bra, og vi kom oss helt til semifinale i B-
sluttspillet. 

Det har blitt snakket mye om «før og etter 
Danmark» hos både gutta og foreldrene rundt 
laget. Dette var en særdeles positiv milepæl for 
laget, og når høstsesongen startet så fortsatte 
denne positive utviklingen. 

 

Sportslig så resulterte det i at 11’er laget vant sin 
serie. 9’er laget har fortsatt å ha noen utfordringer 
sportslig, men treningsiveren har vært veldig bra i 
hele gruppa. 

Vi har hatt ulike sosiale arrangement, dugnader 
og treff for spillergruppa. Dette er med på å bygge 
en god og solid gruppe. 

Fra endt sesong har vi nå begynt å både trene og 
spille med 2008-spillerne. Dette har vært veldig 
positivt, og vi har meldt på ett lag i G16 KM for 
2024-sesongen. For å kunne gi hele 
spillergruppen et godt kamptilbud så skal vi 
samarbeide om et lag med 2010 på breddenivå. I 
trening og ellers sosialt er vi en samlende og god 
gruppe. 

Vi har en god foreldregruppe rundt laget, både på 
trener/lagledersiden og i ressursgruppen. 
Økonomien i laget er god. Regnskapet for 2023 
viser et godt overskudd og vi fortsetter med 
etablerte dugnader og andre inntektsbringende 
tiltak for å kunne fortsette å delta på turneringer 
og ha det utstyret vi trenger. 

Bernhard og Anders har vært hovedtrenere 
gjennom hele 2023-sesongen og Eddie har 
bidratt godt som assistenttrener. I tillegg har vi fått 
hjelp fra Herman (junior/A-lag) på trenersiden.  

Nytt fra høsten 2023 er at vi har fått en ny 
hovedtrener i Svein Arild Nilsen. Vi er veldig 
glade for å ha ham på plass, og han viser et stort 
engasjement for både det sportslige og sosiale 
allerede. Selv om både Anders, Bernhard og 
Eddie fortsetter som assistenttrenere så vil vi 
benytte anledningen til å takke for en særdeles 
god innsats med denne spillergruppa i mange år! 

Navn og tall 

● 20 spillere 
● Lagledere: Pål Vermedal og Elisabeth 

Andresen 

● Hovedtrener: Svein Arild Nilsen 

Assistent-trenere: Eddie Nilsen, Anders 
Mikaelsen og Bernhard Fog 

Gutter 2010 

Trenere: Daniel Robertsen, Erik Otby, Cato Ruud 
og Geir Rørvik  
Lagledere: Kathrine Vanberg og Linda Karlsen 
Spillere: 25 stk   

Det er en stabil gjeng på trening og det har vært 
fremgang i både spill og fokus under øvelser i 
løpet av året. Fotballinteressen er litt varierende i 
dette kullet, så det er noen forskjeller på hvor 
langt de ulike har kommet ferdighetsmessig. Vi 
har trent 2 ganger per uke, pluss en frivillig 
trening, mens det i kampuker har vært 1 trening 
og 1 kamp.      

Gjennom hele sesongen har vi fokus på 
grunnleggende øvelser, pasninger, føring av ball, 
skuddtrening etc. Vi har også egne 
keepertreninger. Vi har gjennomført både 
treninger med og uten ball. Har hatt styrketrening 
i gymsal.   

Vi har i 2023-sesongen stilt med 2 lag i serien. Et 
9’er-lag og et 7er-lag i bredde. Guttene har ikke 
spilt på et fast lag, men hatt en rullering på dette. 
Det har også gjort til at gjengen er veldig samlet 
og føler tilhørighet på gruppa. Under sesongen 
var det mange gutter som spilte to kamper per 
uke for at vi skulle få kabalen til å gå opp. 

Vi har deltatt på Flint Cup i Tønsberg. En flott cup, 
både spillemessig og sosialt. Selv om vi møtte på 
tøff motstand i noen kamper under Flint cup så 
endte vi opp med en plassering som var over all 
forventning.  

 
Men alt i alt er det et veldig godt lagmiljø og 
guttene har det gøy sammen. Vi har hatt sosiale 
aktiviteter i form av avslutning til både sommer og 
vinter. Guttene har fått servert kveldsmat flere 
ganger gjennom sesongen, og vi har hatt pizza 
kvelder med litt teori innimellom. 



 

 

Mange av guttene har tatt kurs, og blitt 
klubbdommere :) Guttene har fått vært ballgutter 
både for FFK og for landslaget på Ullevaal. Dette 
var en artig opplevelse. 

Vi har også hatt fotballkvelder, hvor de har sett 
liga kamp på storskjerm. Både hjemme hos 
Daniel og i Trondalen. 

Vi har i løpet av året gjennomført foreldremøter 
og spillermøter. Også med individuelle samtaler. 
Også trener-og lagledermøter har vært 
gjennomført ofte. Så vi har blitt en god, 
sammensveiset gjeng. 

Av dugnad har vi gjennomført kioskvakter, 
pizzalotteri og bøttelotteri. Det er god 
dugnadsånd blant de fleste foreldre. 

Og vi har også sikret den økonomiske veksten via 
sponsorer. Tusen takk til dem :) Gutter 2010 har 
en sunn økonomi. 

Mvh Linda og Kathrine.   

Gutter 2011    

Sportslig: Vi startet sesongen med å være 15 

2011-spillere. Gjennom hele sesongen har vi hatt 

et tett samarbeid med 2012, noe som gjorde at vi 

klarte å stille med to lag; et lag på nivå 1 og et lag 

på nivå 2. Guttene hadde mange fine opplevelser 

både på og utenfor banen, og i løpet av året har 

det kommet 5 nye spillere. 

Vi hadde 10 spillere som deltok på by-/sonelag. 2 

av disse har kommet med på kretslaget og har 

skrevet under med Fredrikstads G14-lag. Vi 

ønsker disse guttene lykke til og unner de alt godt 

på veien videre. Dette førte også til endringer i 

trenerteamet, og vi ønsker Mads Vallestrand 

lykke til i ny klubb og takker både han og Dan 

Mario Røian masse for all tid de har lagt ned i å 

skape en best mulig treningshverdag for guttene 

våre. 

Samarbeidet med gutter 2012 ble mot slutten av 

sesongen tatt et steg videre, og vi er nå én 

treningsgruppe. Fra å være 3 trenere og en 

gruppe på 15 gutter, er vi nå 8 trenere og 46 

gutter. I tillegg har vi hospitanter fra 2013 fordelt 

på 2 treninger i uka. 

Vi gjorde det godt i Flint cup og deltok på 

Stjernecup på Hamar i år som i fjor. I tillegg har vi 

gjort det godt i vinterserien som Mads Vallestrand 

og Jørgen Marto Andersen har arrangert. Derfor 

har vi valgt å melde på et KM-lag og et lag i 

breddeserien i 2024. 

Våre gutter har også vært så heldige å få 

hospitere med gutter 2009. Det har gitt de nyttige 

erfaringer. 

Sosialt: Før sommeren var vi på Tusenfryd med 

både 2011 og 2012, og til jul arrangerte vi 

juleturnering for guttene i Trondalen med 

påfølgende quiz, loddtrekning og godteriutdeling 

på klubbhuset.  

Økonomisk: Laget har en god økonomi grunnet 

sponsorer og dugnader. Pengene blir brukt til 

lagets beste. Vi har valgt å ikke ha felles økonomi 

med gutter 2012. 

Gutter 2012 

Spillergruppe: Vi i fotball gutter 2012 har i løpet 

av 2023 hatt bra stabilitet blant guttene, det har 

vært lite frafall og noen nye gutter har også 

begynt på fotball. Vi har ligget på ca 25 gutter i 

fotballaget. Vi har derimot hatt utfordringer med 

trenere på laget, og bestemte derfor at laget 

ønsket å betale trenere for å kunne styre 

treningsøktene. I samråd med klubben ble 

Sebastian og Aron valgt som trenere. Raymond 

fra klubben var også inne og hjalp til med 

treninger en periode. De har sammen hatt ansvar 

for å gjennomføre treningene, mens treninger har 

andre foreldre tatt ansvar for kampene. 

 

Laget har vært delt i to på kamper med Gresvig 

Hvit og Gresvig Blå. Jørgen Marto Andersen, Atle 

Gøtz og Simen Skaara har styrt kampene for 

Gresvig Hvit. Mats Patrik Storm og Marius 

Gulbrandsen har styrt kamper for Gresvig Blå. 

Lagene ble delt så likt som mulig fordelt på 

ferdigheter.  



 

 

Vi har gjennom sesongen hatt flere hospitanter 

som har deltatt i kamper for 2011. Ca 10 stk av 

2012 guttene har i løpet av sesongen spilt 

regelmessige kamper for 2011. Her har vi sett at 

flere av guttene hever seg til nye nivåer. Et godt 

tilbud for de ivrigste. 

 

Sportslig hadde vi en sesong med varierende 

resultater. Vi hadde 2 like breddelag som begge 

gjorde en grei innsats i seriespillet med flere gode 

kamper mot god motstand. Laget er ungt og 

kamper varierer noe ut fra hvilke spillere som er 

tilgjengelige på de forskjellige kampene. I løpet av 

sesongen ser vi at guttene utvikler seg og at flere 

tar riktige steg.  

 

Vi deltok på forskjellige cuper i løpet av 

sesongen. Det var kun dags cuper i nærheten vi 

var med på. Veum cup- Mercur. IPOA Champions 

Cup-Råde IL. Sparebank1 Cup-Strupe Halden og 

Larkollen cup. Vi hadde flere gode prestasjoner 

også her. Vi ser at guttene har det gøy på cup. 

 

Sosialt har vi hatt fokus på som vi pleier i denne 

gruppen og vi har hatt ulike arrangement i løpet 

av året. Vi hadde en sommeravslutning på 

Tusenfryd sammen med 2011 og juleavslutning i 

Trondalen med internt cup-spill og moro sammen 

med 2011. 2012 har også arrangert flere 

lørdagstreff i Trondalen for laget med fotball-

aktiviteter og grilling. Her er det flere foreldre som 

har bidratt. 

 

Økonomisk så har vi brukt det meste av pengene 

på å betale trenere, samt nytt draktsett og baller 

før sesongen startet. Vi har hatt ulike 

dugnadsaktiviteter gjennom sesongen via 2012 

sitt årshjul. Vi er såvidt på pluss-siden ved 

inngangen til ny sesong og det må jobbes for å få 

inn mer penger. Sammenslåing med 2011. Etter 

sesongslutt ble det bestemt at 2012 skal slå seg 

sammen fullstendig med 2011. Av praktiske 

årsaker har vi valgt fullt sportslig samarbeid og 

separat økonomi. 2011 og 2012 har fått på plass 

hver sin organisasjon som har aktivt og tett 

samarbeid. 

 

2012 bestemte da ettersom vi fikk inn nye 

dedikerte og flinke trenere fra 2011 at det ikke 

lenger var et behov for egne betalende trenere for 

2012 (Sebastian og Aron). Vi takker for deres 

innsats på feltet gjennom året som har 

gått. 

 

Oppsummering: Det har gjennom sesongen vært 

noe uro i gruppa og vi har brukt energi på å få 

ryddet opp i det som vi har sett av momenter 

knyttet til dette. Med nytt trenerteam for 2012 så 

føler vi at det ble en del gutter som kom mer til sin 

rett og ble bedre sett. 

 

Det blir en spennende sesong vi går inn i (2024) 

nå igjen med nye endringer og full sportslig 

sammenslåing med 2011 og håper på at alle 

spillerne finner et tilbud som blir godt nok. Vi 

ønsker å legge til rette for de som ønsker å satse, 

samt gi et tilbud til de som har mer sosial strategi 

på sin deltakelse. 

 

Med vennlig hilsen 

GIF Gutt 2012 

Marius Gulbrandsen og Jørgen Marto Andersen 

 

Gutter 2013 

Fotballsesongen 2023 har vært en spennende og 

utfordrende periode for guttelaget vårt.  Denne 

årsberetningen gir en oversikt over prestasjonene 

våre, utviklingen til spillerne, arrangementer og 

viktige øyeblikk gjennom sesongen. 

Serien 
Gutter 2013 består av 27-28 spillere som har gjort 

en fin innsats i serien denne sesongen. Vi har 

deltatt i serien med to lag og opplevd betydelig 

framgang både individuelt og som lag. Spillerne 

har vist en god innsats og dedikasjon. 

Resultatmessig havnet vi midt på treet. 

Turneringer og kamper 
Vi har deltatt i flere lokale turneringer og 

vennskapskamper, for å gi spillerne muligheten til 

å utfordre seg selv, samt å sikre spilletid til alle, 

siden vi gjennom sesongen ble flere enn ved 

oppstart. Gutta selv synes det er veldig morsomt 

med cuper og kamper. 

Trening og utvikling 
Gjennom sesongen har trenerstaben fokusert på 

å utvikle hver enkelt spiller både teknisk og 

taktisk. Vi har sett en fin framgang, og mange av 

spillerne har vært ivrige etter å lære og forbedre 

seg. Treningene har vært varierte og 

inkluderende i all slags vær, og vi fortsetter å 

legge vekt på det viktige aspektet av å ha det gøy 

på banen. Vi har veldig godt oppmøte på trening 

gjennom hele året – vi liker å tro at det er fordi 

gutta har det gøy og trives med fotball og 

hverandre. 

Lagånd og sosiale arrangementer 



 

Lagånden har vært fantastisk denne sesongen, 

og spillerne har bygd sterke bånd både på og 

utenfor banen. Vi har arrangert noen sosiale 

arrangementer, som sommerfest, 

sesongavslutning og juleavslutning. I tillegg har vi 

hatt flere runder kveldsmat etter trening. 

Foreldre- og frivillig støtte 
Dette er et punkt vi må forbedre oss på, og vi 

satte i gang tiltak for 2024 sesongen, med blant 

annet en egen ressursgruppe som skal fokusere 

på aktiviteter for barna, samt engasjere flere 

foreldre. Vi ønsker allikevel å takke alle foreldre 

som stiller opp – vi er alltid en god supportergjeng 

når gutta spiller kamp. 

Økonomi 
Regnskapet 2023 viser en fornuftig og god 

økonomi med en del sponsorinntekter og andre 

inntektskilder som pizzalodd etc. Vi har som mål å 

øke dette i 2024 sesong da vi også får økte 

kostnader. 

Mål for 2024 
Vi ser frem til neste sesong med stor glede og har 

allerede begynt å planlegge treninger, serien, og 

flere cuper, deriblant vår første overnattingscup. 

Gjennom fortsatt fokus å ha det gøy, inkludering, 

samt på utvikling, lagånd og moro på banen, 

håper vi på enda større suksess og glede for 

gutta. 

Takk til alle som har bidratt til en minneverdig 

sesong! 

Lagleder: Magnus Pettersen 

Hovedtrenere: Ole Pettersen, Terje Johansen 

Assistent trenere: Elisabeth Dahl, Steinar 

Uglebakken 

Ressursgruppe: Under utvikling 

Gutter 2014 

Vi er 36 ivrige gutter på laget som holder på med 

både fotball og håndball, med 7 fotball- og 4 

håndballtrenere. Dette var det andre året med 

seriespill, hvor vi var påmeldt 4 lag, det var noe 

alle synes var veldig gøy. 

 

I år går vi over til 7er, så da er vi påmeldt 3 lag. 

Vi har deltatt på 3 fotballcuper, Veum Cup på 

Merkurbanen, Smart Energi Cup på 

Fredrikstad Stadion og avslutningscup på Lisleby. 

 

Vi har også deltatt på Intersport 4er. Vi fortsetter 

med egen håndballavd. i 2024, totalt 21 gutter 

som er med på treninger/cuper. I år er vi også 

med på kortbane serie i håndball, 2 stk 2014 lag 

og et 2013 lag. 

 

Vi har hatt sommeravslutning og juleavslutning i 

klubbhuset, noe vi synes er veldig hyggelig. 

Vi har vært på en FFK-kamp på stadion, og fikk 

også trenerassistanse av to FFK-spillere på en 

trening i Trondalen i desember, stor stas. 

 

Hilsen 

Renate Mårtensson, Lagleder gutter 2014 

 

Gutter 2015 

Antall medlemmer har på det meste vært 47 i 

2023, inkludert 9 jenter. Per nå er vi 33 

medlemmer i gruppen, siden jentene ikke er med 

lenger og noen av guttene har valgt å prøve ut 

andre idretter utenfor GIF. 

Laget har hatt 1 time trening på tirsdag i 

gymsalen på GUS, hvor målet har vært mest 

mulig variert lek (gjerne med ball). På torsdager 

har vi hatt 1-1,5 time trening i Trondalen på 

kunstgresset, hvor fokus har vært mer på fotball.  

Gutter 2015 har også jevnt over hatt 10-15 stk fra 

kullet på lørdagens frivillige GIF ekstra treninger. 

Siden november har vi også kunnet tilby 2 timer 

frivillig lek og moro i gymsalen på GUS på 

søndager. Her er det fritt frem for å gjøre akkurat 

hva de vil (eks. basketball, kanonball, fotball, 

bordtennis, sisten) 

Laget har deltatt i følgende serie og cup i 2023: 

·    Veum cup i mars, 4 lag (5v5) 

·    Kiwi-Bama cup i juni, 4 lag (5v5) 

·    Torvbyen cup i september, 4 lag (5v5) 

·    Sesongavslutningscup hos Begby i 

september, 4 lag (5v5) 

·    «På med drakta» Sarpsborg i november, 4 

lag (5v5) 

·    Seriespill april-sept., 4 lag (5v5) 

  

I 2023 har vi fått på plass en suveren 

sosialkomite som har arrangert både 

sommeravslutning og juleavslutning, samt en 

rekke hyggelige kvelder med kveldsmat etter 

trening. 

Marius Hustad 

Gåfotball 

Damene sin gruppe består dette året av ca 25 

spillere. De fleste har spilt fotball tidligere, men 

det har også kommet noen til som ikke har spilt 

fotball tidligere. Damene har som tidligere år, trent 

inne i vintermånedene, men aller best liker vi oss 

ute på matta i Trondalen. 



 

Herrene sin treningsgruppe består av 10-15 

spillere og har trening en gang i uka. 

Dette året har damene vært aktive ut mot 

næringslivet for å få sponsorer til laget. Det har vi 

lykkes godt med og har fått fem bedrifter med på 

«laget». Som igjen har gjort at vi har kunnet kjøpe 

inn nytt utstyr til treningene. Vi ble også invitert 

med til VIP-loungen på stadion med middag før 

FFK kamp med den ene sponsoren vår. Fortsatt 

er vi aktive i sosiale medier for å rekruttere flere 

spillere til gåfotball, både hos oss og i andre 

klubber. 

Under Tall Ship Race var vi så heldige å få en 

plass på Isegran hvor vi kunne vise fram 

gåfotball. Vi rigget en bane hvor både unge og 

eldre fra flere forskjellige nasjoner var innom og 

spilte. 

Både Aktive Fredrikstad og Fredrikstad Blad 

Livsstil har vært med oss på trening og laget fine 

artikler om unge eldre i aktivitet som de har 

publisert. 

I september arrangerte vi igjen vår herlige 

gåfotballturnering i Trondalen med bankett på 

Hankø. Fra deltagende lag får vi veldig gode 

tilbakemeldinger på arrangementet, samt positiv 

omtale fra dem i sosiale medier. 32 lag deltok i 

årets turnering. 

Flere spillere fra Gresvik IF var også tatt ut på 

landslaget for å spille EM i Frankrike. Før avreise 

hadde vi noen felles treninger og på en av dem 

deltok Lise Klaveness fra NFF. Der var også TV2 

og laget en reportasje om oss. I EM ble det gode 

resultater, Damer 50+ vant med seks spillere fra 

Gresvik IF på laget, samt Tore Martinsen som 

trener. På damer 40+ var det fem spillere. Herrer 

50+ hadde med tre spillere. Så Gresvik IF er godt 

representert på landslagene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

05 Økonomi 

 

Økonomi Fotballstyret 2023 

Dette året har Fotballadministrasjonen hatt større 

utgifter enn beregnet, i forhold til budsjett. 

Det har også kommet inn mindre inntekt i forhold 

til budsjettert.  Styret tok noen grep, da det så ut 

til å bli negativ balanse.  Vi har i løpet av året klart 

å få et lite overskudd og egenkapitalen for 

Fotballadministrasjonen er dermed stabil. 

Utgiftsposter 

Utstyr 

Fotball admin. dekker utgifter på utstyr til ansatte, 

men det skal forespørres Leder og/eller 

økonomiansvarlig for godkjenning av kjøp. 

Dommerutgifter 

Dommeransvarlig avklarer med styret om hvilken 

utstyrspakke som skal hentes ut. 

Våre dommere stiller på obligatoriske kurs i 

kretsen. Melder styret om hvor mange som skal 

delta. Vi har 6 kretsdommere. 

Fotballederkurs 

Leder, nestleder og økonomiansvarlig meldte seg 

på Fotballederkurs del 1, men grunnet frafall ble 

dette overført fra høsten 2023 til våren 2024. 

Representasjon sone-/kretslag og overganger 

GIF hadde mange spillere på sone/kretslag. J09 

hadde mange spillere med, i tillegg mange 

overganger som utgjorde en  stor utgiftspost for 

klubben i 2023. 

Bane-/halleie 

Fotballstyret er med å dekke deler av utgiftene på 

leie av Østfoldhallen for flere lag i GIF. Dette er i 

tillegg et flott tilbud til mange av lagene, de får 

mulighet til innetrening i vinterhalvåret. 

Sosiale aktiviteter/gaver 

Lite utgifter på sosiale aktiviteter 2023. 

Styret besluttet å utsette Hankøseminaret. Vi 

gjennomførte et styremøte på Bergmanns. 

Inntektsposter 

Sponsorinntekter og Tilskudd 

Fordeling av sponsorinntekter, tilskudd, og gaver 

har, sammen med inntekter fra 1922-klubben, 

vært der Fotballstyret har fått inn sine inntekter i 

2023. Det har ikke blitt gjennomført noen 

dugnader. Dugnadene ble utsatt, grunnet 

planlagte opplegg fra GIF. 

 

 

 

 

 

 

Kiosk 

Kiosken har i 2023 overskudd. Videreutvikling av 

kioskdrift er godt i gang. 

Driftsresultat pr. 19.12.2023 

Fotballadmin. 

Kiosk 

Totalt 

Driftsresultat. 

Kr 7.104 

Kr 45.861 

Kr 52.965 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Regnskap 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Inntekter:   Utgifter:   Resultat: 

Ikke klart per 31.januar 


